
Thema Vergrijzing en Ouderen
Vanuit het Visie-plan Mijn Deurningen 2030 ontwik-
kelt de vereniging Zorg Ontmoeting Erfgoed Deurn-
ingen (ZOED) plannen om tegemoet te komen aan 
wensen van onze gemeenschap.
• Voor mensen thuis die hulp nodig hebben voor kleine 

dingen of vervoer;
• Voor mensen met beperkingen die graag in Deurnin-

gen willen blijven wonen;
• Een plek inrichten waar mensen fijn samen kunnen 

komen. 

De Hulpdienst Thuis is op 1 januari 2022 van start 
gegaan met 12 vrijwilligers en Ine Engberink als 
coördinator. Het Voorlopig Ontwerp voor het klein-
schalig woonzorgcomplex (wzc) met 12 appar-
tementen vormt de basis voor de planologische 
inpassing. De vereniging ZOED verwacht dat het ge-
meentebestuur nog dit jaar het plan zal vaststellen 
en ter visie leggen. Het parochiebestuur geeft alle 
medewerking aan het ombouwen van de pastorie 
naar Ontmoetingshuis voor bewoners van het wzc 
en van het dorp. Ook wordt onderzocht hoe dit ge-
meentelijk monument van 1912 optimaal verduur-
zaamd kan worden. Mogelijkheden voor het verkrij-
gen van subsidies spelen daarin een belangrijke rol. 
Vanuit het Leader-programma is een bijdrage toe-
gezegd voor het herinrichten van de pastorietuin en 

om daar plekken in te richten voor ontmoeten. 
De tuin staat dan in open verbinding met het plein.

Thema Kerkgebouw
Het parochiebestuur heeft gevraagd te komen met 
een plan met begroting van kosten om de kerk 
aan te passen voor een breder gebruik. De 
sacrale functie van deze kerk blijft zolang dat 
mogelijk is.

De Themagroep kerkgebouw heeft ideeën ontwik-
keld en daarvoor de instemming gekregen van het 
parochiebestuur. In dat plan worden de banken in 
de kerk vervangen door stoelen en er is plek gevon-
den voor een nieuwe toiletgroep, voorzien van een 
invalidentoilet. Eind januari volgt hier overleg met 
de Liturgische Commissie van het Aartsbisdom.

Project Verhard Handbalveld
Doel van dit project is om de mogelijkheid tot het 
organiseren van sportieve activiteiten te bevorde-
ren en daarmee de beweging en de saamhorigheid 
binnen de gemeenschap te bevorderen. Ook was 
het nodig om, na jarenlang braakligging van het ter-
rein, er een nieuwe invulling aan te geven. Dit ook 
op het verzoek van de gemeente Dinkelland.

Half april is gestart met de 1e fase van dit project: 
de aanleg van het beachveld. Dit is als eerste aan-
gelegd, zodat DSVD er al gebruik van kan maken 
voor de zgn. veldcompetitie, die in mei is begonnen. 
DSVD zou anders moeten uitwijken naar andere 
vereniging en daar de velden huren. Tevens zou dit 
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We staan zeker niet stil, er wordt op een aantal fronten 
hard gewerkt om zaken voor elkaar te krijgen.

betekenen, dat kinderen veel reisbewegingen op de 
fiets zouden moeten maken.

Voor deze fase hebben we o.a. een bijdrage van 
€ 8000,- ontvangen uit het Lokaal Sportakkoord van 
de gemeente Dinkelland. Het veld moet nog verder 
afgewerkt worden met bestrating e.d. 
Afgelopen september is er langs de Pastoor Havink-
straat een nieuw hekwerk met een poort aangelegd.
Dit werd mogelijk o.a. dankzij een bijdrage van de 
Haringparty van € 2000,-.

De afgelopen maanden zijn we bezig geweest met 
de financiering van fase 2: de aanleg van een kunst-
grasveld. Hierop kan dan zomer en winter de voet-
baljeugd van DSVD trainen en het biedt ook moge-
lijkheden m.b.t. activiteiten van school, Hades en 
andere verenigingen. Maar ook buurten kunnen er 
bv. gebruik van maken om eens iets sportiefs te or-
ganiseren. Moeilijkheid bij de 
financiering zijn de voortdurend 
stijgende kosten van met 
name het kunstgras en 
de aanwezigheid 
van een flink stuk 
asfalt, dat gesaneerd 
moeten worden.

Deurningen op weg naar 2030!
Dinkelland

Wat zijn de nieuwe ontwikkelingen 
met betrekking tot MD2030?


